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ZAPISNIK 

10. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA  LOVAĈKOG SAVEZA PRIMORSKO-GORANSKE 
ŢUPANIJE, ODRŢANE 25.02.2012. god. S POĈETKOM U 09,00 SATI U VIJEĆNICI 

OPĆINE JELENJE U DRAŢICAMA 
 
Prisutni: J. Malnar, M. Linić, I. Bolonić, D. Mušćo, M. Mauhar, D. Sokolić, A. Petrinić, A. 
Loknar, B. Miklić, A. Štemberger, T. Tondini i J. Pavić  
Ostali prisutni: J. Crnković  i A. Šoić 
Odsutni: R. Abramović. 

Predsjednik J. Malnar, nakon što je pozdravio sve nazoĉne, dao je na glasanje 
Dnevni red, koji je prihvaćen uz manje dopune. 
 
DNEVNI RED: 

1. Verifikacija Zapisnika 9. sjednice IO-a 
2. Izvještaj povjerenstva za inventuru za 2011. god. 
3. Izvještaj o financijskom poslovanju za 2011. god. 

3.1. Izvještaj Nadzornog odbora 
3.2. Odluka o pokriću manjka iz 2010. god. 

4. Donošenje Financijskog plana za 2011. god. 
4.1. Donošenje odluke o visini blagajniĉkog maksimuma 

5. Donošenje odluke o lovaĉkim odlikovanjima za 2011. god. /naknadni prijedlog/ 
6. Izvještaj o obrazovnim aktivnostima u 2011/12. god. 
7. Informacija o obraĉunu ĉlanarine za 2012. god. 
8. Izvještaj s povjerenstava i komisija odrţanih izmeĊu dvije sjednice: 

8.1. Izdavaĉki savjet 
8.2. Povjerenstvo za sajmove i …. 
8.3. Povjerenstvo za lovno streljaštvo 

9. Razliĉito: 
9.1. Prijedlog raspodjele sredstava iz lovozakupnina /adaptacije/ 

 
Ad. 1.  

Predsjednik J. Malnar dao je na glasanje Zapisnik s prethodne sjednice, pošto nije 
bilo primjedbi, jednoglasno je prihvaćen. 
 
Ad. 2. 
 Po ovoj toĉki uvodno su izvijestili tajnik A. Šoić i predsjednik Povjerenstva za 
inventuru M. Linić. Povjerenstvo je prihvatilo aktiviranje nekih OS-a i SI-a, te odreĊena 
rashodovanja, što je vidljivo iz Zapisnika o inventuri za 2011. God.  
 Zapisnik o inventuri je jednoglasno prihvaćen i sastavni je dio ovog Zapisnika.     
 
Ad. 3.  
 Po ovoj toĉki izvijestio je predsjednik J. Malnar i tajnik A. Šoić. Financijsko poslovanje 
u 2011. god. bilo je izuzetno dobro. Ukupni prihodi u 2011. god su 2.231.467,58 kn, a 
rashodi 2.148.416,78 kn., tako da je poslovanje pozitivno, odnosno ostvaren je višak prihoda 
nad rashodima u iznosu od 83.050,80 kn. Iz svega je razvidno da se domaćinski ponašalo 
po pitanju rashoda, a uĉinili su se znaĉajni napori da se u cijelosti ostvare prihodi. Prihodi u 
odnosu na planirane ostvareni su s indeksom od 100,61%, a rashodi s indeksom 97,12%, 
što je gotovo idealno ostvarenje u odnosu na planirano. TakoĊer je istaknuto da se prema 
Ţupaniji i programima koji se dogovaraju treba biti odgovoran i poštivati sve dogovoreno.  
 U ime Nadzornog odbora izvijestio je predsjednik J. Crnković, ustvrdivši da je 
poslovanje voĊeno transparentno i sukladno zakonskim propisima. Detaljniji izvještaj 
pripremit će se za Skupštinu Saveza. 
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 Izvještaj o financijskom poslovanju za 2011. god. jednoglasno prihvaćen bez 
rasprave. 
 Izvještaj o financijskom poslovanju za 2011. god. sastavni je dio ovog Zapisnika. 
 3.1. Pokriće manjka iz 2010. god. /14.316,02 kn/ pojasnio je predsjednik J. Malnar, a 
dopunio M. Mauhar. Bez obzira što se 2010. god. završila negativno, ali zahvaljujući 
prenesenim sredstvima iz 2009. god. financijska situacija je bila dobra /prenesena sredstva 
se ne smatraju prihodom u tekućoj godini, već stoje na raspolaganju za troškove/. 
 Odluka o pokriću manjka iz 2010. god. jednoglasno je donesena. 
 
Ad. 4.   
 Po ovoj toĉki dnevnog reda izvijestio je predsjednik LS-a J. Malnar. Planirani prihodi 
su realni s obzirom na brojno stanje lovaca i pripravnika, prihodi od povrata lovozakupnina 
su u prošlogodišnjim granicama i ako se oĉekuje ostvarenje nešto veće od prošlogodišnjeg. 
Ukupni prihodi su nešto veći od prošlogodišnjih. Planirani rashodi su povećani u nekim 
stavkama /promidţba, rad povjerenstava, grafiĉke usluge – tisak knjige o tetrijebu i sl./ 
Rashodi su takoĊer nešto veći od prošlogodišnjih i uravnoteţeni su s prihodima. 
 T. Tondini; Treba naći rješenje za završetak streljane na Kukuljanovu da se moţe 
nastaviti s aktivnostima. Šteta bi bila da se radi 60.000,00 kn dovede u pitanje uloţenih 
1.000.000,00 kn. 
 M. Mauhar; Financijski plan je bitan za rad Saveza. Ako je riješena prihodovna strana 
lako će se riješiti i rashodovna strana. Predloţeni Plan je zaista uravnoteţen i realan. 
 I. Bolonić; Primjećuje da 50,00 kn naknade za troškove izrade iskaznica za strance je  
premalo. Plan je realan. Trebalo bi vidjeti koliki je prihod od lovnog turizma u Ţupaniji, s ĉim 
će se pozabaviti Povjerenstvo za lovni turizam. 
 J. Pavić; Trebalo bi imati saznan ja tko dobiva sredstva Ţupanije mimo Saveza. 
 B. Miklić; Plan je realan i uravnoteţen. 
 M. Linić; Planira se dobro, a to se i ostvaruje. Svake godine imamo lijepi ostatak 
sredstava po završnom raĉunu. 
 Financijski plan za 2012. god. jednoglasno je prihvaćen.  
 4.1. Jednoglasno je prihvaćeno da blagajniĉki maksimum bude 3.000,00 kn. 
 
Ad. 5. 
 Po ovoj toĉki informirao je M. Linić predsjednik Povjerenstva za lovaĉka odlikovanja. 
Na zadnjoj sjednici IO-a donesena je odluka da se odlikuju neki duţnosnici Saveza, 
nekolicina stranih lovaca /iz Koĉevja/, kao i neki duţnosnici izvan Saveza koji su dali 
znaĉajan doprinos za razvoj lovstva na ovim prostorima i neki lovci koji su ispušteni kod 
redovne dodjele odlikovanja. Povjerenstvo predlaţe kako slijedi: 
 
1. DOMAĆI LOVCI  
1.1. Prijedlog LS-a/: 

Red. 
br. 

LOVAĈKO 
DUŠTVO 

V R S T A    O D L I K O V A NJ A 

I. reda II. reda III.reda 

1. „ZEC“ KLANA 
1. DOMINIK 
RAGUŠ 

1. ANTUN 
ŠTEMBERGER 

- 

2. 
„KAMENJARKA“ 
KUKULJANOVO 

1. ANTE ŠOIĆ - - 

3. „KUNA“ LOPAR 
1. ANTON 
PETRINIĆ 

- - 

4. „OREBICA“ CRES 1. JOSO PAVIĆ - - 

5. „VIDRA“ TURKE - 1. MLADEN MAUHAR - 

6. 
„HALMAC“ 
NEREZINE 

- 1. IGOR SOKOLIĆ - 

7. 
„TETRIJEB“ 
ĈABAR 

1. KREŠIMIR 
JANEŠ 

1. SINIŠA ARH - 

8. 
„TETRIJEB“ 
DELNICE 

- - 
1. PREDRAG 
KOVAĈIĆ 
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9. „JELEN“ ĈAVLE   
1. TOMISLAV 
DIZDAR 

Nakon pregleda pristiglih prijedloga i kraće rasprave, Povjerenstvo je zakljuĉilo, da ih 
u cijelosti prihvaća i prosljeĊuje IO LS-a i HLS-a na usvajanje. 
 
1.2. Prijedlog LD-a: 

Red. 
br. 

LOVAĈKO 
DUŠTVO 

V R S T A    O D L I K O V A NJ A 

I. reda II. reda III.reda 

1. 
„KOŠUTNJAK“ 
NOVI 
VINODOLSKI 

- 
1. GORAN 
RUBĈIĆ 

- 

2. „JELEN“ ĈAVLE 
1. FRANJO 
BALEN 

1. BRANKO 
KLEPAC 

1. MILOJE RIBAĈ 

 Goran Rubĉić greškom ispušten kod redovne dodjele za 2010. god. LD „Jelen“ Ĉavle 
dopuna prijedloga za 2010. god. Povjerenstvo je prihvatilo prijedlog. 
 
2. STRANI LOVCI: 

Red. 
br. 

LOVAĈKO 
DUŠTVO 

V R S T A    O D L I K O V A NJ A 

I. reda II. reda III.reda 

2. 
„TETRIJEB“ 
ĈABAR 

- - 
1. BRANKO ZLOBKO 
2. ŢELJKO KNAUS 
3. IVAN MARINĈ 

           6    6   6 
Nakon pregleda pristiglih prijedloga za odlikovanja, /LD «TETRIJEB» Ĉabar poradi 

dobre suradnje sa susjednim lovaĉkim društvima iz Slovenije i Savezima lovaĉkih društava 
Koĉevje i lovaĉkih društava Notranjske. Nakon kraće rasprave, Povjerenstvo je zakljuĉilo, da 
ih u cijelosti prihvaća i prosljeĊuje IO LS-a i HLS-a na usvajanje. 
 
3. PLAKETE HLS-a: 

R. 
br. 

V R S T A    P L A K E T E 

BRONĈANA SREBRNA ZLATNA 

1. 1. OLEG BUTKOVIĆ 
1. VIDOJE VUJIĆ 
2. HERMAN SUŠNIK 

- 

Prijedlog dodjele plaketa HLS-a Olegu Butkoviću gradonaĉelniku Novog Vinodolskog, 
Vidoju Vujiću ĉlanu LD „Kamenjarka“ Kukuljanovo i ţupanu PGŢ-e i Hermanu Sušniku ĉlanu 
LD „Platak“ Rijeka, radi izuzetne suradnje na podruĉju lovstva, jednoglasno je prihvaćen. 
 
4. PLAKETA LS-a: 

R. 
br. 

V R S T A    P L A K E T E 

1. 
1. ANTE BOĈINA 
2. OPĆINI JELENJE 

Prijedlog dodjele plaketa Anti Boĉini vlasniku „Ugor“ iz Rijeke i Općini Jelenje, radi 
suradnje na podruĉju lovstva, jednoglasno je prihvaćen. 
 B. Miklić; S terena dolaze primjedbe na sustav odlikovanja /sluĉaj Kastav/, te 
predlaţe da se pripremi izvještaj o odlikovanima u zadnjih nekoliko godina. 
 T. Tondini; Ako se nastavi ovim tempom za pet godina nećemo imati koga odlikovati. 
Odlikuju se i oni koji nikad nisu obukli lovaĉko odijelo, što je apsurd. 
 J. Malnar; Podrţava raspravu, ali naglašava da sve to ovisi o LD-u. Treba poštivati 
kriterije i postavlja pitanje moţe li svatko biti lovac? Inzistira na poštivanju Pravilnika o lov. 
odlikovanjima HLS-a. 
 I. Bolonić; Odlikovanja gube svoj smisao i svoj „sjaj“ /sluĉaj Kastav/. 
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 M. Linić; Povjerenstvo se drţi Pravilnika i kriterija, treba zaoštriti u LD-a. 
Sluĉaj Kastav je izvan Pravilnika i kriterija.  
 J. Malnar; Povjerenstvo radi temeljito i uklapa se u Pravilnik na razini Saveza. Kastav 
je iznimka koja se ne uklapa u Pravilnik. Pravilnik je donio HLS i naše je da ga poštujemo. 
 A. Štembereger; Onaj tko je poštivao Pravilnik taj je lošije prošao. Neka LD-a nisu 
davala prijedloge duţi niz god. Predlaţe odlikovanje trojice ĉlanova LD „Zec“ Klana povodom 
obiljeţavanja 120. Obljetnice LD-a. 
 I. Bolonić; LD „Orebica“, kao najveće LD-u u Ţupaniji, uvijek je u okviru Pravilnika.  
 Prijedlog odlikovanja jednoglasno je prihvaćen. 
 
Ad. 6. 
 Po ovoj toĉki dnevnog reda izvijestio je predsjednik Povjerenstva za obrazovanje T. 
Tondini. U 2011. God. ukupan broj kandidata koji su poloţili lovaĉki ispit je 91 lovac i 1 
lovoĉuvar ili 85,18 % u odnosu na kandidate koji su izašli na ispit, što je razvidno iz donje 
tabele.  
 
1. KANDIDATI KOJI SU POLOŢILI LOVAĈKE ISPITE  2011. god. 

Red. 
br. 

NAZIV            
PROG.  

MJESTO 
OSTVARENJA  

DATUM 
POLAG. 

PRIJAV. 
ISPIT 

PRIST. 
ISPITU 

POLOŢILO 

kand. % 

1. 

LOVCI 

RIJEKA /popravni iz 2010./ 22.01.11. 35 30 27 90 

2. RIJEKA /popravni iz 2010./ 19.02.11. 13 7 7 100 

3. RIJEKA /I. Grupa   12. i 13.11.11. 26 26 20 76,9 

4. RIJEKA /II. Grupa  19. i 20.11.11. 25 21 15 71,4 

5. RIJEKA /III. Grupa  03.11.2011. 25 23 22 95,6 

UKUPNO    124 107 91 85,04 
1. LOVOĈUVARI RIJEKA 19.11.11. 1 1 1 100 

SVEUKUPNO 125 108 92 85,18 

 
2. KANDIDATI KOJI SU POLOŢILI LOVAĈKE ISPITE  2012. god. 

Red. 
br. 

NAZIV            
PROGR.  

MJESTO OSTVARENJA  
DATUM 
POLAG. 

PRIJAVIL
O ISPIT 

PRIST. 
ISPITU 

POLOŢILO 

kand. % 

1. LOVCI RIJEKA /popravni iz 2011./ 18.02.2012. 9 9 8 88,89 

1. 
OCJENJ. 

TROF. 
RIJEKA 18.02.2012. 8 8 8 100,00 

SVEUKUPNO 17 17 16 85,00 

        SVEUKUPNO 2011. - 2012. 142 125 108 86,00 

 Poĉetkom 2012. God. lovaĉki ispit je poloţilo 8 lovaca i 8 ocjenjivaĉa trofeja, što znaĉi 
ukupno 16 kandidata. Što znaĉi da je u 2011. i 2012. God-dosada, ukupno poloţilo 108 
lovaca lovoĉuvara i ocj. Lov. trofeja.  
 Izvještaj o obrazovnim aktivnostima prihvaćen je bez rasprave.  
 
Ad. 7. 
  Po ovoj toĉki izvijestio je tajnik Saveza A. Šoić. Do današnjeg dana obraĉun ĉlanarine 
nije dostavilo jedanaest /11/ društava, a što znaĉi nije ni uplatilo ĉlanarinu. Ova godina je 
posebno delikatna jer dobivamo nove lovaĉke iskaznice. Lovaĉka društva koja su na vrijeme, 
što znaĉi do 15.02.2012. god. dostavila obraĉun, odmah su unesena u IS Hrvatskog 
lovaĉkog saveza, što je garancija da će iskaznice i markice na vrijeme stići. Za ona LD-a 
koja su zakasnila s obraĉunom nije sigurno da iskaznice neće kasniti. Materijali s detaljnim 
uputama i tablicama su dostavljeni /preporuĉeno/ u drugoj polovici 12. mj. 2011. god. Bilo je 
dovoljno vremena da se izvrše sve pripreme i da se na vrijeme obraĉuna ĉlanarina. 
 Odgovornost za to moraju preuzeti odgovorne osobe u lovaĉkim društvima.      
 J. Malnar; Treba upozoriti LD-a vrlo oštro i ozbiljno na kašnjenje i ne izvršavanje 
obveza, te zaoštriti odgovornost unutar LD-a.  
 A. loknar; LD „Jelenski Jarak“ Kasni radi objektivnih poteškoća /bolest/, ali je sve 
spremno za dostavu. 
 I. Bolonić; Evidentno je da uvijek isti kasne, pa neka i snose posljedice. 
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 M. Linić; Sve smo stariji, pomlaĊivanje ide teško i sporo. Treba zaoštriti pitanje 
ĉlanarine u LD-a i u Savezu. 
 A. Petrinić; Upozorava da ima problema s naplatom ĉlanarine. 
 D. Sokolić; Predlaţe primjenu Statuta, što znaĉi brisanje iz ĉlanstva. 
  
Ad. 8. 
 8.1. Po ovoj toĉki izvijestio je B. Miklić predsjednik Izdavaĉkog savjeta. Donesen je 
Plan izdavaštva za naredno razdoblje kako slijedi:  

1. Tiskanje već pripremljenog teksta edicije „Tetrijeb gluhan u Gorskom kotaru“ 
2. Završetak filma „SmeĊi medvjed u lovištima PGŢ-e“ 
3. Web stranica LS-a – završetak i prezentacija 
4. Prikupljanje graĊe za monografiju LS-a povodom obiljeţavanja 20. Godina 
postojanja 
5. Moguće tiskanje doktorskih disertacija /Majnarić, Malnar/. 

 Izvršene su sve pripreme za tiskanje edicije „Tetrijeb gluhan u Gorskom kotaru“, a 
privodi se kraju Web stranica Saveza. Pri završetku je film „SmeĊi medvjed u lovištima PGŢ-
e“ koji će se prezentirati na godišnjoj Skupštini Saveza. 
 J. Malnar; Ediciju Tetrijeba treba dovršiti najkasnije do jeseni. Razina kvalitete nešto 
iznad ranijih edicija istog autora. Prijevod saţetka na strane jezike nije potreban. Naklada  u 
500 primjeraka. Web stranicu treba završiti i aktivirati ĉim prije. 
 8.2. Po ovoj toĉki izvijestio je predsjednik Povjerenstva za sajmove i … D. Mušćo.  
Nastupna Sajmu lova i ribolova u Rijeci bit će na prošlogodišnjoj razini /bez diorame/, ovisno 
o osiguranim sredstvima za zakup prostora i troškove Saveza. Na ostalim sajmovima se 
najvjerojatnije neće nastupiti.  

Dostaviti dopis LD-a o jedinstvenom obiljeţavanju Dana zaštite okoliša. Obiljeţavanje 
će se provesti radno u svim lovaĉkim društvima. Uspostaviti suradnju s lokalnom 
samoupravom i komunalnim poduzećima, kao i prošle godine.  
 8.3. Po ovoj toĉki izvijestio je tajnik Saveza A. Šoić. Nakon duţe rasprave na 
Povjerenstvu zakljuĉeno je slijedeće: 
 1. Potrebno je osposobiti  Streljanu „Vojsko“ na Kukuljanovu kako bi ispunila traţene 
zahtjeve /ograĊivanje streljane/. Rok je 11.05.2012. god. /Pravilnik o civilnim streljanama 
predviĊa ograĊivanje streljane/ 
 2. U suradnji s Ţupanijom i Lovaĉkim savezom osigurati potrebna sredstva koja se 
kreću oko 60.000,00 kn /samo materijal, dok bi radove izveli u vlastitoj reţiji/.  
 3. Streljane na Krku i u Gorskom kotaru staviti u status „lovaĉkih streljana“ na kojima 
bi se odvijao samo trening /što je zakonski dozvoljeno/, dok bi se natjecanja odvijala na 
streljani „Vojsko“. 
 Ako se ne ispune traţeni zahtjevi, do daljnjega bi se obustavila sva natjecanja iz 
lovnog streljaštva.  
   
Ad. 9. 
 9.1. Predsjednik J. Malnar predloţio je da se sredstva koja su dobivena iz povrata 
lovozakupnina raspodjele kako slijedi: 
 

Red. 
br. 

LOVAĈKO DRUŠTVO 
IZNOS                   

/kn/ 

1.  „SRNDAĆ“ GRIŢANE 20.000,00 

2.  „VEPAR“ BRIBIR 15.000,00 

3.  „OREBICA“ KRK 15.000,00 

4.  „KAMENJARKA“ KORNIĆ 15.000,00 

5.  „ZEC“ KLANA 20.000,00 

6.  „JELEN“ ĈAVLE 20.000,00 

7.  „KOŠUTNJAK“ NOVI VINODOLSKI 15.000,00 

8.  „SRNJAK“ FUŢINE-LOKVE 15.000,00 

9.  „TETRIJEB“ GEROVO 10.000,00 

10.  „JELENSKI JARAK“ VRBOVSKO 20.000,00 

11.  „JELEN“ SKRAD-RAVNA GORA 10.000,00 
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12.  „VIDRA“ TURKE 20.000,00 

13.  „TETRIJEB“ ĈABAR 20.000,00 

14.  „TUHOBIĆ“ KRASICA 15.000,00 

15.  „SRNDAĆ“ PERMANI 15.000,00 

16.  „KOBAC“ LOVRAN 15.000,00 

17.  „TETRIJEB“ DELNICE 15.000,00 

UKUPNO 275.000,00 

 
 Korisnici sredstava moraju dostaviti potrebnu dokumentaciju kao što je;  

1. Dokument o vlasništvu ili ugovor o najmu objekta 
2. Dokument o legalnosti objekta /graĊevinsku dozvolu/ 

 
Rok za dostavu traţene dokumentacije 15.04.2012. god. 
Lovaĉka društva koja u navedenom roku ne dostave traţenu dokumentaciju bit će 

eliminirana, a sredstva će se dodijeliti drugim LD-a.  
  

Nakon gore traţene dokumentacije, trebat će dostaviti i slijedeće dokumente /u roku 
koji će biti naknadno utvrĊen/:   

1. Kopiju raĉuna na najmanje odobreni iznos 
2. Kopiju virmana /dokaz/ iz kojeg se vidi da je raĉun plaćen. 

 
Tek nakon dostavljene cjelokupne dokumentacije sredstva će biti odobrena i 

doznaĉena LD-u.  
  

9.2. Donesena je odluka da se nadalje tijekom godine primaju lovci i pripravnici, kao 
što je to ĉinjeno u zadnjih nekoliko godina. 
 9.3. Predsjednik J. Malnar izvijestio je da Savez dobiva neke ĉudne dopise od 
pojedinaca i grupica gdje se ultimativno traţi sastanke umjesto da se moli. Neki pojedinci 
traţe da Savez posreduje u sukobu izmeĊu ĉlanova i LU-a, meĊutim Lovaĉki savez, prema 
statutarnim odredbama, nije ovlašten, a niti će „arbitrirati“ izmeĊu pojedinca i lovaĉke 
udruge, već se isti upućuje da probleme rješavaju unutar svoje udruge, sukladno 
normativnim aktima udruge, a nakon toga ostaje im mogućnost rješavanja sukoba, sukladno 
zakonskim propisima. Isto tako Savez se neće baviti problemima udruga koje nisu ĉlanice 
Saveza. 
  9.4. Podjela motornih trimera bit će upriliĉena na godišnjoj Skupštini Saveza. S tim u 
svezi Povjerenstvo za razvoj lovstva treba pripremiti prijedlog raspodjele. 
 

Dobra Vam kob! 
 
 
 

Pripremio: 
_______________ 
Ante Šoić, prof. v.r.  

Predsjednik:                                                                                                                                   
___________________                                             
Dr. sc. Josip Malnar, v.r. 

 


